



**MAJLIS DAERAH BATU GAJAH
PERAK DARUL RIDZUAN**

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor- kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam Kod Bidang 221003 dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi melaksanakan kerja-kerja seperti berikut :

NO. TENDER FAIL RUJUKAN TAJUK	KELAYAKAN KONTRAKTOR/ SYARIKAT	BUTIR-BUTIR PENDAFTARAN & TAKLIMAT	TARIKH/ HARGA/ TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT TAWARAN. DITUTUP
<p align="center">No. Tender</p> <p><u>(T) 02/2018:-</u> KONTRAK PERKHIDMATAN PEMUNGUTAN SAMPAH & SISA BUANGAN DALAM KAWASAN MAJLIS DAERAH BATU GAJAH BAGI TEMPOH 2 TAHUN KAWASAN A (SIMPANG PULAI).</p> <p><u>(T) 03/2018:-</u> KONTRAK PERKHIDMATAN PEMUNGUTAN SAMPAH & SISA BUANGAN DALAM KAWASAN MAJLIS DAERAH BATU GAJAH BAGI TEMPOH 2 TAHUN KAWASAN B (SIPUTEH/TRONOH).</p> <p><u>(T) 04/2018:-</u> KONTRAK PERKHIDMATAN PEMUNGUTAN SAMPAH & SISA BUANGAN DALAM KAWASAN MAJLIS DAERAH BATU GAJAH BAGI TEMPOH 2 TAHUN KAWASAN C (LAHAT).</p>	<p>Kementerian Kewangan Malaysia</p> <p>(TERBUKA)</p> <p>Kod Bidang:</p> <p>Kod Bidang: 221003 (Mengangkat Sampah)</p>	<p>Sesi Taklimat Adalah Seperti Berikut :</p> <p>Tarikh : 22 Oktober 2018</p> <p>Masa : 9.00 Pagi</p> <p>Tempat : Auditorium MDBG, Aras 1, Majlis Daerah Batu Gajah, Perak.</p> <p><u>Tempat Pendaftaran</u> Jabatan Kejuruteraan, Aras 1, Pejabat MDBG.</p> <p>Kehadiran : WAJIB</p>	<p align="center">Tarikh Dijual</p> <p>22 Oktober 2018 Hingga 12 November 2018</p> <p align="center"><u>Waktu Urusan</u></p> <p>(Isnin - Khamis) 8.00Pg –12.30T.hari 2.00Ptg - 4.30Ptg</p> <p>(Jumaat) 8.00Pg –12.15 T.hari 3.00ptg - 4.30Ptg</p> <p align="center"><u>Tempat</u> Jabatan Kejuruteraan Aras 1, Majlis Daerah Batu Gajah, Perak.</p> <p align="center">Harga Dokumen</p> <p align="center">RM50.00</p>	<p align="center">Tarikh Tutup</p> <p align="center">12 November 2018</p> <p align="center">Jam: 12.00 Tengahari</p> <p align="center">Tempat Jabatan Kejuruteraan Aras 1, Majlis Daerah Batu Gajah, Perak.</p>

1. Hanya penama di dalam **Sijil Pendaftaran Asal Kementerian Kewangan** yang boleh menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini.
2. Sekiranya petender tidak berdaftar dengan Majlis Daerah Batu Gajah dikehendaki berdaftar terlebih dahulu dengan kadar yang telah ditetapkan. Dokumen tender hanya dijual kepada syarikat yang menunjukkan Kementerian Kewangan Malaysia Asal berserta satu salinan sijil tersebut dan surat wakil (bagi bukan pemegang asal sijil).
3. Taklimat adalah **DIWAJIBKAN** kepada semua petender berminat dengan perkhidmatan yang akan ditawarkan seperti di atas.
4. Petender dikehendaki melampirkan salinan resit bayaran pada setiap Dokumen Tender yang berkenaan sebelum dimasukkan ke dalam Peti Tender.
5. Semua dokumen tender mestilah dikemukakan dalam sampul surat berlakri dan ditulis tajuk dan nombor tender berkenaan di penjuru kiri dialamatkan kepada Yang Dipertua, Majlis Daerah Batu Gajah, Jalan Haji Abdul Wahab, 31000 Batu Gajah, Perak Darul Ridzuan dan dimasukkan ke dalam **Peti Tender** di Jabatan Kejuruteraan, Aras 1, Pejabat Majlis Daerah Batu Gajah.
6. Majlis Daerah Batu Gajah tidak terikat untuk menerima dokumen tender yang terendah atau sebarang dokumen tender. Pihak Majlis juga tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang dokumen tender yang tidak terdapat di dalam peti tender setelah peti tender dibuka.
7. Laman web www.mdbg.gov.my



(**MOHAMAD RAZIF BIN RAMLI**)
Yang Dipertua,
Majlis Daerah Batu Gajah,
Batu Gajah.

Tarikh: 12 Oktober 2018